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ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   15/2015 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   82/2015 
 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 16η Δεκεμβρίου 2015, ημέρα Τετάρτη και ώρα 14:00 στο 

Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 15η/2015 συνεδρίαση η 

Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 59898/11-12-

2015 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται ο κ. Καραγιάννης Ανδρέας, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, Πρόεδρος της 

Επιτροπής Ποιότητας Ζωής και από  τα τακτικά μέλη οι κ.κ.: 1) Αντωνόπουλος Μιχαήλ, 2)  

Βεργόπουλος Δημήτριος, 3) Γυφτέας Ηλίας, 4) Δημόπουλος Δημήτριος, 5) Μαρινάκης 

Σαράντος και 6) Χριστόπουλος Ιωάννης.  

 

Δεν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόμιμα, τα τακτικά μέλη κ.κ.: 1)  Μάκαρης Εμμανουήλ – 

Λεονάρδος και 2) Ντίντα Παναγιώτα. 

 

Παραβρίσκεται επίσης το αναπληρωματικό μέλος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής κ. Αλούπης 

Παναγιώτης, ο οποίος συμμετέχει  στη συνεδρίαση αναπληρώνοντας τον κ. Μάκαρη 

Εμμανουήλ – Λεονάρδο.  

 

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης.  
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

με τίτλο : 

 Παράταση προθεσμίας αλλαγής εξωτερικού χρωματισμού των ταξί. 

Η υπ’ αριθμ. πρωτ. 59703/10-12-2015 εισήγηση του Τμήματος Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας & 
Σήμανσης της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Καλαμάτας έχει αναλυτικά ως εξής:  
 
 

ΘΕΜΑ:  Παράταση προθεσμίας αλλαγής εξωτερικού χρωματισμού των ταξί. 

Σχετ.: Η υπ' αριθμόν 433/10-11-2015 αίτηση. 
 
Με την παραπάνω σχετική αίτηση, το Σωματείο «Σύνδεσμος Ιδιοκτητών ΤΑΧΙ» ζητά την 
παράταση της προθεσμίας αλλαγής του εξωτερικού χρωματισμού των ταξί από πράσινο σε 
λευκό. 
 
Με την υπ. αριθμ. 241/2012 Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Καλαμάτας η προθεσμία 
που είχε τεθεί για την αλλαγή του εξωτερικού χρωματισμού των ταξί ήταν η 31-12-2013. 
 
Με την υπ. αριθμ. 517/2013 Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Καλαμάτας παρατάθηκε η 
προθεσμία που είχε τεθεί για την αλλαγή του εξωτερικού χρωματισμού των ταξί και μέχρι της 
31-12-2014. 
 
Με την υπ. αριθμ. 591/2014 Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Καλαμάτας η προθεσμία 
που είχε τεθεί για την αλλαγή του εξωτερικού χρωματισμού των ταξί και είναι η 31-12-2015 
 
Μετά από την παραπάνω σχετική αίτηση του «Συνδέσμου Ιδιοκτητών ΤΑΧΙ», εισηγούμαστε 
την παράταση της προθεσμίας αλλαγής του εξωτερικού χρωματισμού των ταξί έως την 30-06-
2016.  
 
Συν/να: 1) Η υπ' αριθμ. πρωτ. 54389/10-11-2015 αίτηση. 
  2) Οι υπ’ αρ. 241/2012, 517/2013 και 591/2014 Αποφάσεις του Δημοτικού 

Συμβουλίου Καλαμάτας. 

                  

Ο Συντάκτης Ο Προϊστάμενος Ο Διευθυντής 
ΖΑΝΝΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

ΠΟΛΙΤ. ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ Τ.Ε. 
ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 

ΠΟΛΙΤΙΚΟΣ ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ 
ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

ΠΟΛΙΤΙΚΟΣ ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ 
 

 
 
Η εισήγηση του κ. Προέδρου καθώς και η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του θέματος 
έχουν αναλυτικά ως εξής:  
 

 
Όπως γνωρίζετε, αγαπητοί συνάδελφοι, έχουμε πάρει καταρχήν την πρώτη 
απόφαση η οποία ήταν για τα ταξί να αλλάξουν το χρώμα, μετέπειτα τους 

δώσαμε άλλη μια παράταση, λόγω των μεγάλων οικονομικών προβλημάτων, εισηγείται η 
Τεχνική Υπηρεσία και μετά από το αίτημα το οποίο υπάρχει να δοθεί μία παράταση για 6 
μήνες, μέχρι 30/6ου του 2016. Για να τα ετοιμάσουν και να τα κάνουν άσπρα. Συμφωνείτε; 
 
ΦΩΝΗ: Ναι.  

 
Πόσα έχουν γίνει; Ξέρετε; Αριθμό;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ:  
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Από ό,τι μίλησα με τον Πρόεδρο έχουν περάσει το 65%, είναι κοντά στο 70. 
 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Να πω κάτι;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, κ. Αντωνόπουλε. 

 
Καταρχήν, οι άνθρωποι αυτό το πράγμα το ζητάγανε εδώ και καιρό. Γιατί 
δεν τους το δίνατε; Έπρεπε να κάνουν, δηλαδή, αίτηση για να τους το 

δώσετε; Γιατί είδα την αίτηση μέσα που λέει ότι το και το. Είχαν έρθει εδώ πέρα 
επανειλημμένα, το γνωρίζω, και ζήτησαν απ’ τον κ. Δήμαρχο το και το και γιατί δεν προχώραγε 
το θέμα; Το να κάτσουν, δηλαδή, να κάνουν μία αίτηση; Εδώ το πράγμα να μιλάει μόνο του, 
ότι υπάρχει μια αντικειμενική δυσκολία. Έπρεπε, δηλαδή, να φτάσουν τώρα τελευταία στιγμή 
για να κάνουν; Ένα αυτό και δεύτερο: Γιατί το δίνετε μόνο 6 μήνες; Θα προλάβουν οι 
άνθρωποι σε 6 μήνες; Δώστε ένα χρόνο. 

 
Να απαντήσω, κ. Αντωνόπουλε; 

 
Δηλαδή, τι θέλω να πω;  
 

Μπορούμε να μιλήσουμε, αν έχετε την καλοσύνη;  
 

ΦΩΝΗ: …………… (δεν ακούγεται)  
 

 
Πόσο καιρό έχει ξεκινήσει σαν διαδικασία, ξέρετε; Πριν το εξάμηνο, δεν 
υπήρχε άλλη, προηγούμενη προθεσμία; Απόφαση; Γι’ αυτό σας λέω ότι 

επειδή συνέχεια πάτε  σε παράταση, βάλτε ένα εύλογο διάστημα, ξέρω ’γώ, τώρα δεν είναι 
εποχή για αλλαγή. 

 
Κύριε Αντωνόπουλε, ευχαριστούμε για την ερώτηση, θα σου απαντήσω εγώ.  
Επειδή αυτό είχε απασχολήσει το προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο, έτσι 

μπράβο και τότε, λοιπόν, ερωτήθηκαν όλοι αυτοί οι ταξιτζήδες που είναι ο Σύλλογός τους και 
είπαμε λοιπόν: «Πόσο καιρό θέλετε να πάρουμε μία απόφαση για να τα βάψετε;» γιατί τώρα 
προχωράμε και σε αντικαταστάσεις κλπ. που είναι ουσιαστικά άσπρα τα αυτοκίνητά τους, λέει: 
«Θέλουμε ένα χρόνο». Ήδη είχαν προσδιορίσει. Λοιπόν, ήδη εκείνο, το ένα - το άλλο κτλ. 
Εάν λέγαμε: «Αλλάξτε τα σε πέντε χρόνια», με μία απόφαση από την αρχή, δεν θα άλλαζαν 
ποτέ τίποτα. Ας τα ζήταγαν οι ίδιοι.  
Γι’ αυτό, λοιπόν, λέμε ότι να πάμε έξι μήνες και οι ίδιοι το ζήτησαν. 
 
Συμφωνείτε, λοιπόν, να γνωμοδοτήσουμε σαν Επιτροπή Ποιότητας Ζωής;  

 
ΦΩΝΗ: Ναι συμφωνούμε.  

 
 Ωραία.  
Κύριε Αλούπη.  

ΟΜΟΦΩΝΑ;  
 
ΑΛΟΥΠΗΣ: Ναι.  
 
 
Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει 
υπόψη τα προαναφερόμενα, καθώς επίσης και τις διατάξεις του άρθρων 73 του Ν. 3852/2010 
και των άρθρων 79 & 82  του Ν. 3463/2006,   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι   Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 

 
Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο Καλαμάτας τη λήψη απόφασης για παράταση 
έως τις 30/06/2016 της προθεσμίας για την αλλαγή του εξωτερικού χρωματισμού 
των ΤΑΞΙ από πράσινο σε λευκό, σύμφωνα  με την υπ’ αριθμ.  πρωτ. 59703/10-12-
2015 καταχωρούμενη στο ιστορικό της απόφασης αυτής εισήγηση του Τμήματος 
Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας & Σήμανσης της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του 
Δήμου Καλαμάτας και όπως ζητείται από το Σωματείο ¨Σύνδεσμος Ιδιοκτητών 
ΤΑΞΙ¨, η οποία προθεσμία είχε οριστεί με την υπ΄ αριθμ. 591/2014 απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου Καλαμάτας έως τις 31/12/2015.   
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Ανδρέας Καραγιάννης  1. Αλούπης Παναγιώτης  

  2. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  3. Βεργόπουλος Δημήτριος  

  4. Γυφτέας Ηλίας  

  5. Δημόπουλος Δημήτριος 

  6. Μαρινάκης Σαράντος  

  7. Χριστόπουλος Ιωάννης  

 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Καλαμάτα 28 Δεκεμβρίου 2015 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 

 
ΑΝΔΡΕΑΣ Ν. ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 
 

  
 
 


